

Protokoll

Sektionsmöte 2017-12-05, 17:15

(* betyder att bilaga finns i handlingarna, ** betyder att bilaga finns i protokollet)

1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

Disa Gillner förklarar mötet öppnat 17:29.

1.2. Val av mötesordförande

Disa Gillner valdes till mötesordförande.

Punkten öppnas upp.

Emma Olsson valdes till mötesordförande under punkt 7.13 Val av Fanbärare och punkt 7.14 Val av Vice Fanbärare.

1.3. Val av mötessekreterare

Lovisa Karlsson valdes till mötessekreterare.

1.4. Val av två justerare tillika rösträknare

Nina Nokelainen och Anna Gustavsson valdes till justerare tillika rösträknare.

Punkten öppnas upp.

Viktor Ceder valdes till justerare tillika rösträknare.

1.5. Fråga om mötets behöriga utlysande*

Kallelse skickades ut den 3 november och handlingarna skickades ut den 29 november, båda i enlighet med stadgarna.

Mötet anser¹

att mötet är behörigt utlyst.

1.6. Fastställande av föredragningslista

¹ Mötets beslut sker genom acklamation om inget annat anges

Mötesordförande yrkar på att flytta punkt 6.11 Proposition angående "Alkohol inom nämnder och alkoholpolicy" till efter punkt 6.2 så att denna blir istället punkt 6.3.

Mötet beslutar

att fastställa föredragningslistan med yrkande.

Punkten öppnas upp.

Mötesordförande yrkar på att lägga till punkt 7.15 Val av Projektledare för "Project Translation".

Mötet beslutar

att fastställa föredragningslistan med yrkandet.

Punkten öppnas upp.

Mötesordförande yrkar på att flytta punkt 7.5 Val av Ljud- och Ljustekniker till efter punkt 7.15 Val av Projektledare för "Project Translation".

Mötet beslutar

att fastställa föredragningslistan med yrkandet.

1.7. Adjungeringar

Datas² ordförande Alexander Viklund är närvarande.

Mötet beslutar

att ge Alexander Viklund närvaro- och yttranderätt.

1.8. Entlediganden

1.9. Anmälningssärenden

2. Rapporter

2.1. Sammanställning av rapporter från funktionärerna*

2.2. Övriga nämnder och grupper inom sektionen

Ingen har något att rapportera.

2.3. Övriga rapporter

² Konglig Datasektionen

3. Information

3.1. Information från THS

THS Ordförande Maria Bahrami har skickat på mejl en hälsning från THS Centralt:

“Här på centralt har vi valt fem nya personer! Nu fram till jul spenderar vi därför kvällarna tillsammans för att göra en så bra överlämning som möjligt! (Det är därför vi inte kan närvara idag.) Lite kort har vi haft vår stora mässa Armada och som många uppmärksammat har vi också lyckats få KTH att flytta fram beslutet om att begränsa studieytor så att det tas upp igen i januari istället. Yay!

Dessutom har vi varit på höstens andra stora teambuilding och åkte till Karlskoga och gick på Boda Borg. För er som är insatta kan vi stolt berätta att tre av oss blev Quest Masters (klarade alla rum)!

*Även vi har jobbat med #metoo och bland annat lanserar vi nu www.ths.kth.se/metoo där alla anonymt kan dela sina berättelser för att hjälpa oss få en bild av var satsningar ska riktas, men också för den som bara vill berätta för någon.
God helg på er!”*

Nina Nokelainen, som är SNO³ och PAS⁴, lägger till att i och med skolsammanslagningen så finns det numera även ett gemensamt skoloråd.

3.2. Information från Data

Datas ordförande berättar att de har valt en ny ordförande. Han heter Victor Sellstedt och har tidigare suttit som kassör i D-rek⁵.

3.3. Genomgång av Budget 17/18*

Kassör uppmanar att de med utlägg lämnar in dem så att budgeten kan vara mer uppdaterad än vad den är i nuläget. Dessutom uppmanas funktionärerna att spendera de pengar deras nämnder är budgeterade för.

3.4. Genomgång av Verksamhetsplanen 17/18*

4. Bordlagda ärenden

5. Beslutsärenden

³ Studienämndsordförande

⁴ Programansvarig student

⁵ D-rektoratet, Datas styrelse

- 5.1. Beslut om ansvarsfrihet för Styrelsen 16/17**
Mötesordförande yrkar på att bordlägga den punkten till nästkommande SM eftersom revisorerna inte har fått in tillräckligt med information för det verksamhetsåret.

Mötet besöutar
att godkänna yrkandet.

6. Motioner, propositioner, interpellationer och enkla frågor

6.1. Motion angående “Creation of project ‘translation’”*

Ordförande konstaterar att vi kommer behöva ändra att-sats 2 i Styrelsens motionssvar eftersom valet av projektledare bör göras som ett valärende och kan inte beslutas genom att godkänna motionssvaret.

Mötesordförande yrkar på att ändra att-sats 2 så att vi öppnar upp för val istället för att välja någon direkt.

Mötet beslutar
att bifalla motionsvaret med mötesordförandes yrkande.

Mötesordförande yrkar på
att öppna upp punkt 1.6 Fastställande av föredragningslista.
att sedan öppna upp punkt 7.15 Val av Projektledare för “Project Translation”

Mötet beslutar
att godkänna mötesordförandes yrkanden.

6.2. Motion angående “Teambuilding och alkohol”*

Viktor Ceder vill lägga till ett förtydligande i sin motion där han förklarar att pengarna till alkohol ska komma att tas endast från teambuildingposten.

Mötet diskuterar vad skillnaden är mellan en punkt i reglementet och en policy och funderar över om Styrelsen ska ha makten att i så fall kunna ändra i policyn på ett vanligt StyrM⁶, vilket är fallet i nuläget. Dessutom diskuteras vad “Nykter personal innebär”.

⁶ Styrelsemöte

Viktor Ceder yrkar på slutet votering.

Mötet beslutar
att avslå motionen.

6.3. Proposition angående “Alkohol inom nämnder och alkoholpolicy”*

Matilda Carlson yrkar på

*att under punkt 1.4 Ytterligare styrdokument i reglementet ändra meningen “Förändringar i “Styrdokument för PM” måste dock godkännas av sektionsmötet” till “Förändringar i “Styrdokument för PM” och “Medietekniks alkoholpolicy” måste dock godkännas av sektionsmötet”.
att i policyn ändra meningen “Personal som arbetar på sektionens arrangemang skall alltid vara nykter, oavsett sammanhang.” till “Vid festanmälda evenemang med serveringstillstånd ska serverande personal som arbetar vara nykter”*

Mötet beslutar
att bifalla propositionen med de yrkanden som gjordes.

Mötet ajourneras klockan 18:29 för matpaus.

Mötet öppnas upp igen klockan 19:11.

6.4. Motion angående “Flytta MBD till våren”*

Viktor Ceder yrkar på streck i debatten.

Motionären, Karl Andrén, har jämkat sig med motionssvaret.

Mötet beslutar
att bifalla motionssvaret.

6.5. Motion angående “Intagningsprocess till Klubbmästeriet för Medieteknik”*

Mötet beslutar
att bifalla motionen.

6.6. Motion angående “Kontantfritt MKM/sektion”*

KBM⁷ jämkar sig med motionssvaret.

⁷ Klubbmästarna, Hannes Bennet och Filip Ståhl

Mötet beslutar
att bifalla motionssvaret.

6.7. Motion angående “Erkännande av Näringslivsgruppen”*

Mötet beslutar
att bifalla motionen.

6.8. Motion angående “Motion angående erkännande av Näringslivsgruppen”*

Motionärerna, Karolin Valasz kai och Nils Ekenbäck jämkar sig med motionssvaret.

Mötet beslutar
att bifalla motionssvaret.

6.9. Motion angående “Request joining Datasektionens ‘Internationella Nämnden’”*
Datas ordförande inflikar och säger att Data är positiva till detta samarbete.

Motionären, Christan Holz, jämkar sig med motionssvaret.

Mötet beslutar
att bifalla motionssvaret.

6.10. Motion angående “Titel på motionen” (Åre som projekt)*
Motionären uppmuntras att återkomma med en utförligare motion till nästa SM.
Motionären, Louise Hellberg, jämkar sig med motionssvaret.

Mötet beslutar
att bifalla motionssvaret.

6.11. Motion angående “Motion för studio”*
Motionären, Rasmus Rudling, yrkar på att Kommunikationsnämnden får det yttersta ansvaret för D-förrådet och dess nyckel, förutom under mottagningen då ÖPH⁸ har den rollen.

Styrelsen jämkar sig med motionen med motionärens yrkande.

Mötet beslutar

⁸ Öfverphös/-eriet

att bifalla motionen med motionärens yrkande.

7. Valärenden

7.1. Val av MästerCock

Valberedningen har inga kandidater, men meddelar att Sofia Lundin Zeigler är nominerad, hon tackar ja. att Malin Lidholm är nominerad, hon tackar nej.

Sofia Lundin Ziegler kandiderar.

Sofia berättar att hon går i ettan och är med i matlaget. Hon tycker mycket om mat och är även matansvarig på Pink Programming där hon ser till att beställa mat och få den levererad.

Jussi Kangas frågar om hon har några visioner för Matlaget, varpå hon svarar att hon vill fortsätta på det veganska spåret.

Linnéa Granlund undrar om han någon erfarenhet av att laga mat till stora sällskap, varpå hon svarar att hon har lagat mat till två SM nu och har tidigare varit med och lagat mat till sina föräldrars bröllop samt till en sommarfest som hennes systers jobb anordnade.

Felix Almay undrar vad hon kommer laga för mat till nästa SM, varpå hon svarar att det inte kommer bli wraps iallafall.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Mötet beslutar

att välja Sofia Lundin Ziegler till MästerCock.

7.2. Val av Qulturnämndsordförande

Emma Olsson yrkar på att öppna upp för fri nominering och kandidering.

Mötet beslutar

att godkänna Emmas yrkande.

Felix Almay nominerar Gil Laufer, som tackar ja.

Gil Laufer kandiderar.

Gil berättar att han går första året på Media och kom till Sverige för lite mindre än ett år sen.

Fredrik Lundqvist undrar om han har några spontana idéer på vad han vill göra

med QN⁹, varpå Gil svarar att han gillar Melodifestivalen väldigt mycket och skulle vilja göra ett event för det.

Josefin Ström undrar hur han tänker kring att QN idag har events varje tisdag i META, varpå Gil svarar att han inte tror att han kan dedikera sina tisdagar till dessa events.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Kandidaten återkallas in till rummet.

Mötet ber honom förtydliga angående Josefins fråga, varpå Gil svarar att han kanske inte kommer kunna säga ja till varje tisdag.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Mötet beslutar

att välja Gil Laufer till Kulturnämndsordförande.

7.3. Val av Öfversångledare

Valberedningen har inga kandidater.

Anton Martinsson har blivit nominerad och han tackar ja.

Anton Martinsson kandiderar.

Anton inleder med att berätta med vad han heter och att han har gjort en hel del sångledning under sin tid på Media. Han har exempelvis varit LEK under mottagningen. Han har inga speciella visioner för Sånglederiet, men vill gärna bygga vidare på musikquizen som hållits på MKM:s pubar. Det är en tradition han tycker är kul och kan tänka sig att på sig den rollen tillsammans med Linnea Holm.

Emil Erlandsson frågar hur det blir med den årliga pepparkaksbygget som hålls av Sånglederiet, varpå Anton svarar att finns det intresse och ett datum som passar kanske det kan bli något, men han vågar inte garantera något.

Nils Merkel frågar vilket sång som är hans favorit i Melodia¹⁰, varpå Anton svarar att det är Kalmarevisan.

⁹ Kulturnämnden

¹⁰ Sektionens sångbok

Christian Holz frågar om han kan tänka sig att inkludera fler internationella studenter, varpå Anton svarar att han gillar att Sektionen går mot att inkludera de internationella studenterna mer. Han kan vara väldigt spontan, men vågar inte lova något i detta nu utan tänker i så fall kolla upp det i framtiden. Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Mötet beslutar

att välja Anton Martinsson till Öfversångsledare.

- 7.4. Val av 3 st Öfverphös varav en EKO-phös
Valberedningen har en förordad kandidat, samt en tillbakadragen kandidatur.

Sofia Blomgren kandiderar.

Matilda Carlson yrkar på att öppna upp för fri nominering och kandidering.

Mötet beslutar

att godkänna Matildas yrkande.

Emma Olsson nominerar Linnéa Granlund, som tackar ja.

Louise Gröndahl nominerar Sabina Nordell, som tackar nej.

Alexander Nordh nominerar Melissa Obrou, som tackar ja.

Louise Gröndahl nominerar Carl Zettergren, som tackar nej.

Emma Olsson nominerar Nina Nokelainen, som tackar nej.

Alexander Nordh nominerar Melanie Bonnaudet, som tackar nej.

Jesper Lundqvist nominerar Lucas Grönborg, som tackar nej.

David Tranæus nominerar Louise Gröndahl, som tackar nej.

Felix Almay nominerar Samuel Westman Granlund, som tackar nej.

Emil Erlandsson nominerar Linnea Lennartsson, som tackar nej.

Linnea Granlund och Sofia Blomgren lämnar rummet.

Melissa Obrou kandiderar.

Melissa berättar att hon går i trean och att hon älskar mottagningen där hon har varit med i två år som ARR och nu senast även som Electus. Hon tycker att det är kul att jobba med projekt.

Fredrik Lundqvist frågar om hon kan tänka sig att vara EKO, varpå hon svarar att hon helst inte är det.

David Tranæus frågar om det finns något rent praktiskt hon skulle vilja förändra,

varpå hon svarar att hon gillar som det är nu, men att det alltid finns saker man kan göra.

Alexander Nordh frågar hur hon ser på frack och schmeck-tvånget, varpå Melissa svarar att hon tycker att det är en viktig grej för det är något som för gruppen samman och gör den enad. Sedan gör det också att revealen på nØg blir en så stor grej.

Anton Martinsson frågar hur hon tänker kring RGBSW och filmprojektet, varpå hon svarar att hon tycker att det var bra i år och håller med om de tankarna som gjorde att det blev en ändring i år. Hon tycker att det ska finnas ett filmprojekt, men vad det ska handla om kan hon inte säga i nuläget.

Nina Nokelainen frågar vilka kompletterar henne, varpå hon svarar att hon tycker det är bra med någon som säger att man ska kunna släppa saker och fokusera på nuet.

Linnea Holm undrar om hon kan berätta om något tidigare projektsammanhang och vad hon lärt sig från det, varpå Melissa svarar att hon har lärt sig att kunna ha en bra överblick över arbetet samt att lita på de hon arbetar med och på så sätt vara säker på att jobbet bli gjort.

Louise Gröndahl frågar hur hon ser på att eventuellt korta ner mottagningen till 3 veckor, varpå Melissa svarar att hon förstår både det positiva och negativa med en ändring. Hon förstår att det blir utdraget och att man märker att nØllan vill fokusera mer på plugget så hon ser ingen nackdel med att korta ned det till 3 veckor.

Louise frågar vad hon tycker personligen, varpå Melissa svarar att hon gillar att det är en månad.

Alexandra Runhem frågar hur hon ska göra för att motivera en så stor grupp som Phöseriet, varpå Melissa svarar att hon tänker se till så att ÖPH och Electus är motiverade och se till så samtliga får höra vilket bra jobb de gör. Alla ska alltså känna hur duktiga de är. Samtidigt ska man inte heller tysta ned hur jobbigt det är. Det är också viktigt med transparens mellan ledarna så man tar hand om varandra och ser till att hålla motivationen uppe.

Nina Nokelainen undrar om hon har några idéer på vad man kan göra för att få alla grupper att synas lika mycket som exempelvis KPH, varpå Melissa svarar att det vore kul med ett event med plats för mer än bara lek med nØllan. Man ska kunna hänga med nØllan när tid finns, dock är det inte alltid den tiden finns. Hon nämner att grupperna kanske kan lösa av varandra, exempelvis att KPH får göra annat och så får ARR leka med nØllan istället.

Alexander Nordh undrar hur hon ser på att lägga mer ansvar på de vanliga phösarna, varpå Melissa svarar att ger man folk ansvar brukar de också göra någonting bra av det. Hon ställer sig positiv till att dela ut ansvar.

Hedvig Reuterswärd undrar hur hon hanterar andras stress och sin egen, varpå Melissa svarar att hon brukar göra en lista med vad som händer och försöka att

inte se det stora. Man kan också ta pauser genom att gå ut ur rummet eller ta sovmorgon. Det är viktigt att man lyssnar på vad andra säger och känner. Man ser till så att alla vilar och dricker vatten så man inte kör på för hårt. Kandidaten lämnar rummet.

Linnéa Granlund kandiderar.

Linnéa berättar att hon går fjärde året och att hon har varit med i mottagningen 4 gånger. Första gången som nØllan, sedan KPH, INPHO och nu senast som gruppledare för INPHO. Hon tycker att mottagningen är viktig för att det är första gången som nØllan introduceras för Sektionen. Hon har pratat med tidigare ÖPH om hur de såg på mottagningen och arbetsbelastningen och vill gärna ta vidare det in i sitt jobb.

Louise Gröndahl undrar hur hon ser på det antalet veckor som mottagningen håller på, varpå Linnéa svarar att hon gillar att det är en månad, men ser också fördelarna med att komprimera de två sista veckorna och göra dem till en mer intensiv vecka om så är fallet. Man skulle också kunna lägga till ett extra event under sista veckan för att hålla liv i det längre.

Emil Erlandsson undrar vilken typ av person som kompletterar henne, varpå hon svarar att hon själv är en person som sitter mycket och planerar, så där finns det utrymme att komplettera henne med en som är mer utåt och drivande.

Linnea Holm ber henne berätta om hennes tidigare ledarengagemang, varpå Linnéa svarar att hon tidigare varit INPHO-ledare och ordförande för Valberedningen. Hon tycker att det är viktigt att man förstår att alla människor behöver olika saker för att kunna sitt jobb. Vissa behöver positiv och andra negativ kritik och andra behöver synas för att trivas i gruppen.

Erik Lindström frågar om hon kan tänka sig rollen som EKO, varpå hon svarar ja. Alexander Nordh frågar hur hon ser på frack och schmeck-tvånget, varpå hon svarar att man kanske kan se över när det är okej att inte bära, men gillar annars idén om tvånget.

David Tranæus frågar om det finns något rent praktiskt hon skulle vilja förändra, varpå hon svarar att hon vill få ut fler ansvarsområden inom Phöseriet. Det finns delar som man kan delegera på ett annorlunda sätt.

Alexandra Runhem frågar hur hon ska göra för att motivera en så stor grupp som Phöseriet, varpå Linnéa svarar att det är viktigt att motivera människor och rent konkret visa vad de kan göra samt försöka se personerna och deras behov.

Nina Nokelainen undrar om hon har några idéer på vad man kan göra för att få alla grupper att synas lika mycket som exempelvis KPH, varpå Linnéa svarar att idén om bästisar är bra, men att man också försöker se till så att grupperna hänger med nØllan när de kan.

Viktor Ceder undrar hur hon ser på Vraque, varpå Linnéa svarar att hon gillar att de är gamla och visa och hon vill att de ska fortsätta vara det.

Anton Martinsson frågar hur hon tänker kring RGSW och filmprojektet, varpå Linnéa svarar att hon tycker det är bra att RGSW försvann att man nästa år kanske ska ha en annan approach, men att det fortfarande är ett fritt tema.

Hedvig Reuterswärd undrar hur hon hanterar andras stress och sin egen, varpå Linnéa svarar att hon försöker se allas vinklar och att det är bra om man tar ett steg tillbaka och försöker lugna ned dem som behöver det.

Arvid Larsson ber henne förtydliga vad hon menar med en "annan approach", varpå Linnéa svarar att hon inte vet vad med filmerna det var, men säkerheten på campus fick inte samma respekt som tidigare.

Kandidaten lämnar rummet.

Sofia Blomgren kandiderar.

Sofia inleder med att berätta vad hon heter och att hon går i trean. Hon har deltagit i mottagningen totalt tre gånger, en gång som nØllan, sedan som INPHO-medlem och nu senast som gruppledare för INPHO. Hon ber mötet att gå direkt till frågor då hon har skrivit mycket av sina tankar i sin kandidatur som tillhandahållits av Valberedningen.

Louise Gröndahl undrar hur Sofia ser på att eventuellt korta ned mottagningen, varpå Sofia svarar att hon personligen föredrar fyra veckor, men att det också kanske beror på att hon själv är taggad på det mesta. Skulle det ske en eventuell ändring så skulle hon behöva ta in fler åsikter från andra innan man kan bestämma någonting.

Emil Erlandsson frågar vem som kompletterar henne, varpå Sofia svarar att komplettera är fel ord. Hon tycker att det är viktigt att man tillsammans jobbar mot samma mål och att man kan lita på varandra samt att de är sympatiska och initiativtagande.

Linnea Holm frågar om hon kan berätta om några tidigare ledarroller hon haft, varpå Sofia svarar att hon har som sagt varit INPHO-ledare. I den rollen fick hon testa på att vara ledare på riktigt och hon har därigenom lärt sig mycket om sig själv och om hur hon är som ledare. Exempelvis så angriper hon uppgifter annorlunda nu än vad hon gjorde innan. Vidare berättar hon att som ÖPH så måste man också kunna ha kontakt med andra sektioner och företag och eftersom hon haft kontakt med intressenter via sitt fotoföretag så tror hon att det inte kommer vara något problem för henne.

Alexandra Runhem undrar hur hon ska göra för att motivera en så stor grupp som Phöseriet, varpå Sofia svarar att alla människor fungerar olika så det är viktigt att man tar in information från Phöseriet och att man försöker lyfta det positiva hela tiden med tanke på att det lätt blir så att man bara belyser det som

måste förbättras och det negativa.

Nina Nokelainen undrar om hon har några idéer på vad man kan göra för att få alla grupper att synas lika mycket som exempelvis KPH, varpå Sofia svarar att hon kan verkligen relatera till problemet efter sina två år i INPHO. Man säger hela tiden att man vill träffa nØllan, men sen finner man aldrig tiden till att göra det. Hon tycker därför att den tiden ska från början finnas med i planeringen och att man kanske fixar events där grupperna får egentid med nØllan.

David Tranæus frågar om det finns något rent praktiskt hon skulle vilja förändra eller införa, varpå Sofia svarar att det förra året blev det verkligen tydligt att det blev pressat läge när inte ÖPH var fulltaligt. Hon tycker därför att det inte ska falla på att en person är borta utan att man kanske redan innan mottagningen börjar har spridit ut ansvaret till andra delar av Phöseriet.

Erik Lindström frågar om hon kan tänka sig rollen som EKO, varpå Sofia svarar nej. Hon tillägger skämtsamt att hon får en klump i magen bara tanken på sitt egna företags bokföring.

Alexander Nordh frågar hur hon ser på frack och schmeck-tvånget, varpå hon svarar att det är en av de stora grejerna som bygger upp mystiken kring mottagningen så hon tycker att det är en bra grej. Men är det fler som tycker annorlunda så kan hon tänka sig att överväga en förändring.

Anton Martinsson frågar hur hon tänker kring RGBSW och filmprojektet, varpå hon svarar att hon tycker att det i år fungerade bra och att hon gillade upplägget, men får se om man kör vidare på samma nästa år.

Alexander Nordh undrar vilka specifika traditioner hon tycker om, varpå Sofia svarar att hon gillar charmen med att man känner igen de events som finns. Men hon kan samtidigt tänka sig att twista till och förändra saker med feedbacken från tidigare år för man vill att inte heller att det ska bli exakt samma saker som tidigare.

Hedvig Reuterswärd undrar hur hon hanterar andras stress och sin egen, varpå Sofia svarar att hon ej vet hur hon ska bemöta andras. Själv så kan hon stressa uppsig, men det är snarare en produktiv stress och tänker oftast att allt löser sig. Hon har alltid tanken "Nu kämpar vi tills det funkar" i bakhuvudet.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Mötet beslutar

att välja Melissa Obrou, Linnéa Granlund och Sofia Blomgren till Öfverphös.

att med slutna röstval välja Linnéa Granlund till EKO-phös.

Mötesordförande yrkar på att ajournera mötet till klockan 21:05.

Mötet beslutar

att godkänna yrkandet.

Mötet ajourneras klockan 20:57.

Mötet återupptas klockan 21:07.

7.5. Val av Projektledare för Medias Branschdag
Punkten flyttad till SM#4 i och med att tidigare beslut under mötet gick igenom.

7.6. Val av Programansvarig Student
Valberedningen har inga kandidater.
Louise Gröndahl yrkar på fri nominering och kandidering.

Mötet beslutar

att godkänna Louises yrkande.

Louise Gröndahl nominerar Johanna Simfors, som tackar nej.
Nina Nokelainen nominerar Sofia Ziegler, som tackar ja.

Sofia Ziegler kandiderar.

Sofia berättar att hon går första året och är även KAS¹¹ för sin årskull. Hon tycker att det har varit kul att gå på de länkmöten som hållits.

Nina Nokelainen frågar om hon kan tänka sig att slutföra de grejer hon som sittande PAS inte lyckats slutföra ännu, varpå Sofia svarar att hon kan tänka sig det.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Mötet beslutar

att välja Sofia Ziegler till Programansvarig Student.

7.7. Val av Vice Ordförande
Valberedningen har en förordad kandidat.

Amalia Berglöf kandiderar.

Amalia berättar att hon går i ettan och hon kandiderar trots att hon missade

¹¹ Klassansvarig student

nästan hela mottagningen och har sedan innan ganska lite erfarenhet av sektion livet. Vidare har hon varit engagerad i fyra år i Sveriges elevkårer och även suttit i styrelser för många mindre organisationer. Hon sitter ju nu som ordförande i Fler unga. Hon var tidigare osäker på om hon skulle söka, men hon kände att hon välkomnades så väl till Medieteknik under mottagningen och ser nu möjligheten till att det ska vara så hela året.

Louise Gröndahl undrar om hon kommer kunna ge 100 procent till rollen, varpå Amalia svarar att hon avgår som ordförande i Fler unga till våren och engagemanget i Sveriges elevkår tar endast upp hennes helger. Hon känner ändå att hennes hjärta slår för Sektionen och vill utveckla den så långt det bara går.

Emma Olsson frågar om hon är bra på att svara på mejl, varpå Amalia svarar att det är hon.

Disa Gillner undrar om hon har någon vision för posten, varpå Amalia svarar att posten bygger mycket på det administrativa och vill där skapa så mycket bra strukturer som det bara går. Hon tycker också att det på Sektionen finns många olika engagemang och projekt som kan vara svåra att hitta. Hon vill alltså skapa strukturer som lyckas visa den bredden som finns.

Emma Olsson frågar om hon har några idéer på hur hon kan avlasta Ordförande, varpå Amalia svarar att man först ska titta på vem som förväntas göra vad i praktiken och se vad som är rimligt. Så man ser till att överväga det man kan avlasta och det man ska prioritera samt att det är viktigt att se målen.

Emil Erlandsson undrar vad hon skulle göra för att lösa en potentiell konflikt på ett StyrM, varpå Amalia svarar att det är både viktigt och nyttigt med konflikter. Men man ska fråga sig vad det är som grundar konflikten, för oftast handlar det om att de olika parterna inte har samma bild och kunskapsbas kring problemet. Så därför är det viktigt att se till så att alla har samma bild så man pratar om samma saker. Att man försöker hitta den konkreta problembilden helt enkelt.

Felix Almay frågar vad hon kommer tillföra styrelsearbetet, varpå Amalia svarar att hon vill få det mer målfokuserat och att kolla på det i sifferperspektiv. Hon tycker nämligen att det är kul med formalia. Hon vill även se över hur våra arbetsordningar ser ut och hur man kan skapa ett styrelseklimat där man ser till så att alla känner sig behövda och få drivkraft till att vilja göra mer.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Mötet beslutar

att välja Amalia Berglöf till Vice Ordförande.

7.8. Val av Sekreterare

Valberedningen har inga kandidater.

Fredrik Lundqvist yrkar på fri nominering och kandidering.

**Mötet beslutar
att godkänna Fredriks yrkande.**

Emil Erlandsson nominerar Hedvig Reuterswärd, som tackar nej.

Lovisa Karlsson nominerar Maria Jacobson, som tackar nej.

Emma Olsson nominerar Jussi Kangas, som tackar nej.

David Tranæus nominerar Lucas Grönborg, som tackar nej.

Emma Olsson nominerar Adelina Andersen, som tackar nej.

Lovisa Karlsson nominerar Emma Olsson, som tackar nej.

Josefin Ström nominerar My Helmisaari, som tackar nej.

Emil Erlandsson nominerar Kajsa Saare, som tackar nej.

Felix Almay kandiderar.

Felix berättar att han heter Fex och går första året på Media. Tidigare så har han suttit som LS i Datas styrelse och han är även ordförande i sin bostadsförening. Han har på Sektionen engagerat sig i Matlaget, Metadorerna och i QN. Han har också varit med i fler nämnder på Data och har även varit med i Fysiks klubbmästeri.

Linnea Holm undrar om han kommer att ha tid att ta på sig rollen med tanke på alla hans andra engagemang, varpå Felix svarar att han har sagt ifrån flera av dessa engagemang för att han ska kunna fokusera på studierna, men kan tänka sig att ta på sig rollen istället för att den ska lämnas tom. Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Kandidaten kallas in i rummet igen.

Disa Gillner undrar om han kan förtydliga om han väljer att kandidera för att inte lämna posten tom eller om han också kan tänka sig att engagera sig i rollen, varpå Felix svarar att han gör detta främst för att den inte ska vara tom. Han tillägger att han tycker ändå om styrelsearbete.

Alexandra Runhem undrar vad han vill få ut av posten, varpå han svarar att han vill lära känna Sektionen och göra sekreterarjobbet effektivare.

Rasmus Rudling frågar om han har något intresse för posten, varpå Felix svarar att han är intresserad av posten eftersom det är den enda styrelseposten han tidigare inte har provat på.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Linnea Holm yrkar på slutna votering.

Mötet beslutar

att vakantsätta posten till nästa SM.

7.9. Val av Webmaster

Valberedningen har en förordad kandidat.

Lucas Grönborg kandiderar.

Lucas berättar att han har skrivit det mesta om sig själv och varför han kandiderar i sin kandidatur så därför ber han mötet att gå till frågor direkt.

Hedvig Reuterswärd undrar hur mycket han kan tänka sig att vara med i KomN¹², varpå Lucas svarar att han inte vet hur det ser ut tidsmässigt för honom. Han kommer att ha tid att göra minimiuppgifterna som krävs av Webmaster, men finns det mer tid vill han gärna vara med mer i KomN.

Emil Erlandsson frågar varför han vill vara Webmaster, varpå Lucas svarar att han var med i webgruppen i INPHO under den senaste mottagningen där han lärde sig väldigt mycket.

Emma Olsson undrar om han några mer specifika projekt som han kan tänka sig ta sig an, varpå Lucas svarar att han har fått lite idéer från mottagningen.

Emil Erlandsson undrar om han kan förtydliga, varpå Lucas svarar att han kan i så fall ta sig an det som diskuterats tidigare angående hemsidan. Exempelvis att man ska kunna byta språk till engelska.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Mötet beslutar

att välja Lucas Grönborg till Webmaster.

7.10. Val av Studerandeskyddsombud

¹² Kommunikationsnämnden

Valberedningen har inga kandidater.

Erik Lindström yrkar på att öppna upp för fri nominering och kandidering.

Mötet beslutar

att godkänna Eriks yrkande.

Mötesordförande yrkar på att bordlägga valet till nästa SM.

Mötet beslutar

att godkänna yrkandet.

7.11. Val av 3 st Valberedare

Valberedningen har inga kandidater.

Kajsa Saare är nominerad, men tackar nej.

Susanna Waschl är nominerad, men är ej närvarande.

Matilda Richardsson är nominerad, men är ej närvarande.

Emil Erlandsson nominerar Rasmus Rudling, som tackar nej.

David Tranæus nominerar Moa Engqvist, som tackar nej.

Louise Gröndahl nominerar Anna Gustavsson, som tackar nej.

Viktor Ceder yrkar på att bordlägga.

Mötet beslutar

att inte godkänna yrkandet.

Lucas Grönborg nominerar My Helmisaari, som tackar ja.

Samuel Westman Granlund nominerar Michaela Erickson, som tackar ja.

Lucas Grönborg nominerar Adelina Andersen, som tackar ja.

Adelina Andersen kandiderar.

Adelina berättar att hon går i tvåan och att hon inte har så mycket erfarenhet av att hålla i intervjuer. Hon har däremot suttit på andra sidan och tror att arbetet som valberedare skulle vara väldigt lärorikt.

Fredrik Lundqvist undrar om hon är bra på att svara på mejl, varpå Adelina svarar ja.

Martin Neihoff frågar om hon gillar fika, varpå hon svarar ja.

Emil Erlandsson frågar vad hon ser fram emot i rollen som valberedare, varpå hon svarar att hon tror att rollen kommer vara väldigt lärorik.

Emma Olsson undrar om hon varit del utav några andra engagemang, varpå Adelina berättar att hon är mentor i Pepp, varit med som vice regisseur för

Filmprojektet och varit med som ARR i mottagningen.
Kandidaten lämnar rummet.

Michaela Erickson kandiderar.

Michaela berättar att hon går i ettan och tror att hon skulle vara duktig på att få människor att öppna upp sig, vilket kan vara en nyttig egenskap om man ska intervjua människor. Hon tror inte att hon kommer ha något problem med att kunna engagera sig tidsmässigt.

Martin Neihoff frågar om hon gillar fika, varpå Michaela svarar ja och hon gillar bullar mest.

Fredrik Lundqvist frågar om hon är bra på att svara på mejl, varpå hon svarar att hon är bra på det och även att skicka egna mejl.

Emil Erlandsson frågar vad hon ser fram emot i rollen som valberedare, varpå hon svarar att hon ser fram emot att lära sig mer om hur Sektionen fungerar och tror att valberedare kommer fungera som en bra inspark för just detta.

Emma Olsson undrar om hon varit del utav några andra engagemang, varpå Michaela svarar att hon inte har jobbat ideellt innan. Hon har varit elevrådsrepresentant på gymnasiet och har även blivit vald till kamratstödjare i sjuan till nian. Hon tycker om att interagera med människor.

Kandidaten lämnar rummet.

My Helmisaari kandiderar.

My berättar att hon går i tvåan och att hon just nu är projektansvarig i KomN.

Martin Neihoff frågar om hon gillar fika, varpå My svarar ja.

Emil Erlandsson frågar vad hon ser fram emot i rollen som valberedare, varpå hon svarar att hon tycker att det är kul att göra något som bidrar till Sektionen och att få träffa människor hon inte brukar umgås med samt att lära sig mer om hur man håller i intervjuer.

Fredrik Lundqvist frågar om hon är bra på att svara på mejl, varpå hon svarar att det brukar hon vara.

Emma Olsson undrar om hon varit del utav några andra engagemang, varpå My svarar att hon sitter som projektansvarig just nu i KomN. Hon har även med i lite smågrejer, men inget lika stort.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Mötet beslutar

att välja Adelina Andersen, Michaela Erickson och My Helmisaari till Valberedare.

7.12. Val av Fanbärare
Mötesordförande yrkar på att öppna upp punkt 1.4 Fastställande av föredragningslista.

Mötet beslutar
att godkänna yrkandet.

Valberedningen meddelar att de har fyra kandidater.
Hilda Robertsson är nominerad och hon tackar ja.
Louise Gröndahl nominerar Arvid Larsson, som tackar ja.

Hilda Robertsson kandiderar
Hilda berättar att hon går i ettan och att hon nu sitter som Ledamot för Näringsliv och kommunikation i Styrelsen.

Anna Gustavsson undrar varför hon vill bli fanbärare, varpå Hilda svarar att hon tycker att det vore kul att representera Sektionen på vissa event.

Louise Gröndahl frågar vilka engagemang hon tagit del av tidigare, varpå Hilda svarar att hon var med på nästan allt under mottagningen och brukar också gå på MKM:s event samt nu som sittande i Styrelsen.

Matilda Carlson ber henne sälja in sig själv då detta är ett hedersuppdrag, varpå Hilda svarar att hon är glad och positiv och tror att hon skulle vara ett bra ansikte utåt.

Kandidaten lämnar rummet.

Viktor Ceder kandiderar.

Viktor inleder med att säga att han hoppas på att folk har läst hans kandidatur. Han räknar sedan upp alla de förtroendevalda posterna han suttit på och de olika engagemang han haft på Sektionen.

Louise Gröndahl undrar om han kommer ha råd att lägga ut pengar på klädsel eftersom det oftast krävs en finare sådan, varpå Viktor svarar att det inte kommer vara något problem då han assar en massa.

Hedvig Reuterswärd undrar varför han skulle vilja bli Fanbärare, varpå Viktor svarar att det är en hedersroll och han skulle vilja att det var det sista han gör för Sektionen. Sektionen är något han älskar väldigt mycket och skulle vilja visa det utåt till resten av världen.

Kandidaten lämnar rummet.

Arvid Larsson kandiderar.

Arvid berättar att han pluggar fyran, men skulle egentligen gått i femman. Under sin tid på Sektionen har han hunnit vara valberedare, en del av MKM och projektgruppen för Bröllopet samt Ljud- och ljus tekniker och nu senast Spexmästare.

Louise Gröndahl undrar om han har möjlighet att lägga ut mycket pengar på fina kläder, varpå han svarar att är redan ganska bra på det.

Linnea Holm undrar varför han skulle vilja vara fanbärare, varpå han svarar att han skulle vilja få en bättre hållning och för att han älskar Sektionen samt för att han gillar att klä upp sig och skulle därför ha en bra ursäkt till att göra just det. Kandidaten lämnar rummet.

Disa Gillner kandiderar.

Disa berättar att hon nu går sitt femte och sista år. Hon blev väldigt glad för sina nomineringar och att rollen som fanbärare skulle betyda jättemycket för henne. Hon har varit rätt så engagerad i Sektionen då hon har suttit på poster som SNO, JämO, LU och nu som Ordförande. Hon har även varit engagerad i mottagningen, ett år som KPH och ett år som ledare för säkerheten på campus. Hon har även hoppat in för nuvarande Vice Fanbärare en gång så hon har en viss vana att hålla en fana.

Hedvig Reuterswärd undrar varför hon vill bli fanbärare, varpå Disa svarar att det som sagt är en hederspost och det skulle betyda otroligt mycket om Sektionen valde just henne.

Erik Lindström undrar hur hon ser på att köpa fina kläder, varpå hon svarar att det är inget problem då hon redan har kläder för uppdraget. Kandidaten lämnar rummet.

Christian Holz kandiderar.

Christian inleder med att säga att han är en av de få som pratar engelska på Sektionen och att han nu har suttit som IntSek i snart ett år och är även Fotogrupsansvarig. Han känner sig jättehedrad att bli nominerad och tackar så mycket.

Louise Gröndahl undrar om han har möjlighet att lägga ut mycket pengar på fina kläder, varpå han svarar att han kommer behöva hyra en A-frack, men krävs det svart kostym så kommer det vara lugnt.

Louise frågar även varför just han ska väljas till fanbärare, varpå han svarar att det skulle vara ett bra budskap utåt för Sektionen eftersom han är en internationell student. Han skulle även vara väldigt hedrad om han fick sitta på posten.

Kandidaten lämnar rummet.

Rasmus Rudling kandiderar.

Rasmus berättar att han går i ettan och för honom har det varit en lång resa tills han hamnade på Medieteknik. Han hade ganska dåliga betyg från gymnasiet, men lyckades komma in på tekniskt basår och därigenom lyckades han även komma in på programmet. Han blev väldigt glad när han kom hit och känner sig nu som hemma. Han blev även väldigt glad för sin nominering.

Louise Gröndahl undrar vilka engagemang på Sektionen han varit en del utav, varpå Rasmus svarar att han nu sitter som YouTube-ansvarig i KomN och att han planerar att både söka MKM och mottagningen i framtiden.

Louise frågar sedan hur han ser på att köpa fina kläder till rollen, varpå han svarar att han tycker att det kommer vara värt det eftersom han känner sig så pass hemma på Sektionen. Det kommer alltså vara välinvesterade pengar. Louise frågar även varför han ska väljas till Fanbärare, varpå han svarar att han ser sig själv mycket i vår sektion. Bland annat brinner han mycket för film och det speglar sig bra i Sektionen. Han tillägger även att han är bra på att gå och hålla i saker samtidigt.

Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Nina Nokelainen yrkar på slutet votering.

Mötet beslutar

att välja Disa Gillner till Fanbärare.

7.13. Val av Vice Fanbärare
Samtliga kandidater till Fanbärare kandiderar återigen.

Kandidaterna lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Mötet beslutar

att välja Viktor Ceder till Vice Fanbärare.

Mötesordförande yrkar på att öppna upp punkt 1.4 Val av två justerare tillika rösträknare.

Mötet beslutar
att godkänna yrkandet.

7.14. Val av Projektledare för “Project Translation”

Tristan Mansson-Perrone kandiderar.

Tristan berättar att engelska är hans modersmål, men pratar ändå svenska och skulle gärna vilja applicera den egenskapen i rollen som projektledare för detta översättningsarbete. Han ser detta även som en bra möjlighet för honom att kunna förbättra sin svenska.

Emma Olsson undrar hur många gruppmedlemmar han kan tänka sig i projektgruppen, varpå Tristan svarar att det beror på hur deadline ser ut och hur många dokument som ska översättas. Eventuellt skulle de personerna som engagerar sig i projektet vara rullande.

Viktor Ceder undrar om han har några tidigare erfarenheter av att vara projektledare, varpå Tristan svarar att ha tidigare varit “License Account Manager” vilket innebar att han hade hand om fler projekt samtidigt.

Christian Holz frågar vad han tänker göra för att hålla deadline, varpå han svarar att han ska se till att vara motiverad hela tiden och samtidigt visa upp det för gruppen. Fika är också något som kan hjälpa att hålla motivationen uppe. Kandidaten lämnar rummet.

Mötet öppnas upp för diskussion.

Mötet beslutar
att välja Tristan Mansson-Perrone till Projektledare för “Project Translation”.

7.15. Val av Ljud och Ijustekniker

Valberedningen har inga kandidater.

Joel Wiedenmark är nominerad, men är ej närvarande. Han meddelar senare att han tackar nej.

Felix Almay nominerar Jussi Kangas, som tackar nej.

Filip Stål nominerar Axel Petersson, som ej är närvarande.

Rasmus Rudling nominerar Alexander Åblad, som ej är närvarande. Han meddelar senare att han tackar nej.

Mötesordförande yrkar på att öppna upp punkt 1.6 *Fastställande av föredragningslista.*

Mötet beslutar
att godkänna yrkandet.

Mötet återkommer till punkten.
Axel Petersson har tackat ja till sin nominering.

Mötet beslutar
att välja Axel Peterson till Ljud och ljustekniker.

8. Övriga ärenden
 - 8.1. Diskussionsärenden
 - 8.2. Avtack funktionärer
 - 8.3. Övriga frågor

9. Mötets högtidliga avslutande
Mötet förklarades avslutat klockan 23:33.



2018-01-15, Stockholm

Disa Gillner, mötesordförande, datum, plats



2018-01-17, Stockholm

Lovisa Karlsson, mötessekreterare, datum, plats

Nina Nokelainen, justerare, datum, plats

Anna Gustavsson, justerare, datum, plats

Viktor Ceder, justerare, datum, plats